

Bestyrelsesmøde Jægerrådet Viborg

3. maj 2023 kl. 19.00

Afholdt hos: Linda Nielsen, Søvsøvej 18, 8800 Viborg

Tilstede: Linda Nielsen, Tage Toft, Lars Henrik Pedersen, Martin Hedevang Kristensen, Jens Chr. Hedegaard & Bjørn Jensen.

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat
2. Situationen i Jægerrådet/kredsen
 - a. Landskuet
 - b. Repræsentantskabsmøde/formøde
3. Situationen i Det grønne råd
4. Mårhunde gruppen Viborg Kommune
(herunder håndtering af Jægerrådet udstyr)
5. Opfølgning af Hjemmeside Viborg Jægerråd
6. Bestandsovervågning / tællelaug
7. Råge / dueregulering
8. Evt. nye opgaver at tage fat på
9. Opfølgning på opgaver fra foregående møde
10. Eventuelt.

Ad.1 Referat godkendt

Ad.2 Det afholdte møde i Hammershøj Jagtforening vedr. frivillighed var et godt møde, men få tilmeldte.

20/4 Erfa møde på Kalø (lokalpolitisk). Stor forskel på samarbejdet mellem Jægerråd og kommuner. Der blev forslået oprettelse af erfagrupper for både Jægerrådsformænd samt Grønt rådsmedlemmer. Der blev ikke opnået enighed. Oplæg fremsendes.

8/5 Jægerrådsmøde for hele landet i Jelling.

Der blev afholdt kredsbestyrelses møde den 16/2. Lemvig er med igen. Struer mangler stadig at få valgt en Jægerrådsformand, men der deltager en observatør på møderne.

Kredsmøde afholdt på Plexus, rigtig god stemning på mødet.

- a. Der blev afholdt planlægningsmøde vedr. Landskuet i Herning. Knud Pedersen samt Arne Thomsen som tovholdere.
Der er afholdt Roadshow i Aulum vedr. bestandsovervågning og råvildtforvaltning. Kredsen var vært ved spising. Et rigtigt godt møde.

- b. Der er formøde den 31/5 vedr. repræsentantskabsmødet i Odense den 10/6. Alle delegerede opfordres til at deltage.

Ad.3 Kystvandrådet er opstartet i samarbejde med Skive. Der manglende udpegning af medlemmer, de ledige pladser er besat af DJ. 11/5 er der møde i Det grønne råd, hvor Lars Henrik holder et foredrag vedr. mårhunde.

Ad.4 Efter gentagne tekniske problemer og forsøg på at reparere er 3 kameraer blevet kasseret. Jægerrådet er oprettet med CVR nummer for bl.a. lettere at kunne håndtere SIM kort. Der var fremsendt et oplæg til Mårhunde gruppen for at fremme et bedre samarbejde. Der er fremsendt svar, hvor man var enig om mange af punkterne. Der er dog stadig usikkerhed om Viborg Jægerråds reguleringsudvalg ville samarbejde. Der udfærdiges et nyt oplæg, hvor man eventuelt kan støtte rent økonomisk for drift af frysere til ost. Oplægget forelægges Jægerrådet, inden det fremsendes til Mårhunde gruppen.

Ad.5 Der følges op arbejdet med hjemmesiden

Ad.6 Det blev aftalt, at der indkaldes til et møde i efteråret, hvor samtlige jagtforeninger i Viborg kommune inviteres.

Ad.7 Rågeregulering opstartes 8/5. Vedr. måge regulering kan de ejere af udlejningsejendomme, som har et problem henvende sig til Viborg kommune.

Ad.8 / 9 Igangværende opgaver færdiggøres.

Ad.10 Linda og Jens Chr. kunne oplyse, at de holder i Jægerrådet ved næste årsmøde.

Linda Nielsen finder dato til næste bestyrelsesmøde.

Referent: Bjørn Jensen

Linda Nielsen

Tage Toft

Lars Henrik Pedersen

Martin Hedevang Kristensen

Jens Christian Hedegaard

Bjørn Jensen
